
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 4. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 325
Hvad er ministerens kommentar til artiklen ”Rædselstal fra danske plejehjem er stadig 
alarmerende” i Avisen Danmark d. 3. marts 2025 og den omtalte seneste rapport fra SSI, 
der angiveligt viser, at brugen af antibiotika på de danske plejehjem er stigende på trods 
af at Danmark i forvejen lå i den høje ende i forbruget på plejehjem, og der er almindelig 
enighed om at man bør nedsætte brugen af antibiotika, hvis man på sigt skal forhindre 
antibiotikaresistens?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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